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          STOR SOM LITEN? 
 
 Man föds som ganska liten, 
 därom råder ju ingen strid, 
 så att tvista om den biten 
 vore väl helt bortkastad tid? 
 
 Men om man nu rätt betänker  
 och begrundar det ett slag 
 då eftertanken snart skänker 
 en ett rådvillhetens obehag. 
 
 Ja, att alla har varit små är 
 en sanning med modifikation 
 så du Povel, må ursäkta här 
 om jag berövar dig den tron. 
 
 Du som hör eller läser detta 
 och på så sätt tar del av texten: 
 Datorn var, kan jag berätta, 
 som liten, jättestor till växten!! 
 
 
             29/11 -06  Bernt Rutström 

 


